



For Organiser's use:

Reference No.:			
Received Date:		Time:	
Handled by			

Hong Kong ICT Awards 2008: Best Business Award

Application Form

Entry Deadline: 30 September 2008 12:00 noon

To: Hong Kong Computer Society
LG1, 78 Tat Chee Avenue, Kowloon Tong, Hong Kong.

Section 1

Please tick the award category to be considered:

- Hong Kong ICT Awards 2008: Best Business (Application) Award **Please fill up Section 2*
- Hong Kong ICT Awards 2008: Best Business (Application - SME) Award **Please fill up Section 2*
- Hong Kong ICT Awards 2008: Best Business (Product) Award **Please fill up Section 3*

Please select the business domain of your application/ product (you can select more than one option)

- | | |
|--|---|
| <input type="checkbox"/> Financial Services | <input type="checkbox"/> Industrial Support |
| <input type="checkbox"/> Information Security | <input type="checkbox"/> Learning |
| <input type="checkbox"/> Logistics | <input type="checkbox"/> Open Source Solution |
| <input type="checkbox"/> Retail | <input type="checkbox"/> SME Support |
| <input type="checkbox"/> Trading Services | <input type="checkbox"/> Tourism Services |
| <input type="checkbox"/> Others, please specify: _____ | |

GENERAL INFORMATION

Company name:

Address:

Tel.:

Fax:

URL:

Name of Chief Executive Officer:

Date of Incorporation:

Business Registration No.:

Nature of Business:

No. of Employees:

Name of Holding Company (if applicable):

Section 2

[Applicable only for entry to [Hong Kong ICT Award 2008: Best Business \(Application\) Award](#) or [Hong Kong ICT Awards 2008: Best Business \(Application - SME\) Award](#)]

ENTRY INFORMATION

Name of Application:

Operating Platform:

Development Tools:

Special Equipment Used:

No. of Users:

Please state special features of the Application with respect to the following judging criteria where appropriate. (Please use additional sheets if necessary):

1. Functionality
2. Effectiveness and efficiency
3. Competitiveness
4. Cost Performance
5. Societal Impact
6. Innovative use of IT

Please list the members of the project team involved in the development of the Application:

Name(s):

Role / Responsibility:

HKSAR Permanent Resident(s): Yes / No

Section 3

[Applicable only for entry to Hong Kong ICT Award 2008: Best Business (Product) Award]

ENTRY INFORMATION

Name of Product:

Operating Platform:

Development Tools:

Special Equipment Used:

Target Customer:

No. of Installations:

Pricing:

Please state special features of the Application with respect to the following judging criteria where appropriate. (Please use additional sheets if necessary):

1. Functionality
2. Innovation
3. Market performance
4. Cost performance
5. Societal impact

Please list the members of the project team involved in the development of the Application:

Name(s):

Role / Responsibility:

HKSAR Permanent Resident(s): Yes / No

Section 4

ENTRANCE DECLARATIONS

1. We hereby declare that the information given above is correct to the best of my knowledge.
2. We hereby declare that (1) our company/ organisation owns the intellectual property right of the ICT product/ service mentioned in this application or (2) our company/ organisation is granted by the owner of the ICT product/ service mentioned in this application the rights to use the ICT product/ service mentioned in this application the rights to use this ICT product/ services to enter the contest.
3. We agree to the above entry being publicised at the discretion of the Organiser and to assist the Organiser in the associated publicity activities.
4. We agree that the Organiser and/ or the Panel of Judges have full authority to make final & binding decisions in all matters relating to the "Hong Kong ICT Awards 2008: Best Business Award, without their obligation to disclose or account the reasons therefore. We hereby absolutely waive our rights, if any, to apply, appeal or review against any such aforesaid decisions through judicial or administrative proceedings.

Authorised Signature: _____

Name: _____

Title: _____

Date: _____

Company Chop: _____

Please provide the following details of the contact person in your company with whom we can liaise for further information if necessary.

Name of contact person: _____

Title: _____

Tel.: _____ Mobile: _____

Fax: _____ E-mail: _____

It is in the entrant's interest to provide as much detailed information as possible to support the application. Please note that documents supplied are not returnable and will be destroyed by the Organiser after the assessment. For enquiry, please contact HKCS Secretariat at +852 28342228, Email: ictawards@hkcs.org.hk, or visit <http://www.hkcs.org.hk/ictawards/>.



主辦機構專用：

檔案編號：			
收件日期：		時間：	
經手人：			

2008 香港資訊及通訊科技獎：最佳商業系統獎

申請表格

截止日期：二零零八年 九月三十日正午十二時

致：香港電腦學會

香港九龍塘達之路 78 號地庫 1 樓

第一欄

請選擇申請獎項類別：

- 「最佳商業系統(應用)獎」*請填寫第二欄
- 「最佳商業系統(中小企應用)獎」*請填寫第二欄
- 「最佳商業系統(產品)獎」*請填寫第三欄

請選擇參賽作品的行業範疇（可選擇多於一項）

- | | |
|---------------------------------------|-----------------------------------|
| <input type="checkbox"/> 金融服務 | <input type="checkbox"/> 工業支援 |
| <input type="checkbox"/> 資訊保安 | <input type="checkbox"/> 學習/培訓 |
| <input type="checkbox"/> 物流 | <input type="checkbox"/> 開放源碼解決方案 |
| <input type="checkbox"/> 零售 | <input type="checkbox"/> 中小企支援 |
| <input type="checkbox"/> 貿易服務 | <input type="checkbox"/> 旅遊服務 |
| <input type="checkbox"/> 其他，請註明：_____ | |

一般資料

機構名稱：

地址：

電話：

傳真：

電郵：

行政總裁姓名：

機構註冊日期：

商業登記號碼:

業務性質:

聘用員工人數:

控股公司名稱 (如適用):

第二欄 (適用於 最佳商業系統(應用)獎 或 最佳商業系統(中小企應用)獎參賽者)

參賽作品

應用名稱:

運作平台:

發展工具:

所採用的特別器材:

用戶數目:

請根據下列評審標準，詳列有關應用的特徵

1. 功能
2. 效率及效能
3. 競爭力
4. 成本效益
5. 對社會的影響
6. 資訊科技的創新應用

請列出參與發展有關應用系統的人士的姓名

姓名:

角色/職責:

香港特區永久居民: 是 否

第三欄 (適用於 最佳商業系統(產品)獎 參賽者)

參賽作品

產品名稱:

運作平台:

發展工具:

所採用的特別器材:

客戶對象:

安裝數目:

定價:

請根據下列評審標準，詳列有關產品的特徵

1. 功能
2. 創新
3. 市場業績
4. 成本效益
5. 對社會的影響

請列出參與開發有關產品的人士的資料

姓名:

角色/職責:

香港特區永久居民: 是 否

第四欄

參賽聲明

- (一)本人謹此聲明，上述資料確實無誤。
- (二)本人在此聲明 (1) 參賽單位擁有參賽作品之知識產權 或 (2) 參賽單位已得參賽作品之知識產權擁有者同意，用此參賽作品參與是次比賽。
- (三)本人同意主辦機構可對上述參賽產品，進行所需宣傳活動。
- (四)本人同意主辦機構/ 或評審委員會的一切決定，將是最終決定，對於「**2008 香港資訊及通訊科技獎：最佳商業系統獎**」有關的一切事宜均具約束力，無須透露或解釋作出有關決定的原因，本人在此放棄循司法或行政訴訟對有關決定申請上訴或覆核有關決定的權利。

參賽機構代表簽署：_____

姓名：_____

職銜：_____

日期：_____

公司印章：_____

請提供參賽機構聯絡人的資料

姓名：

職銜：

電話：

傳真：

電郵：

參賽機構應提供有關申請的詳盡資料，申請表格將不會發還申請者，主辦機構在評審後將毀滅所有申請表格。如有查詢，請致電香港電腦學會秘書處（電話：+852 28342228，電郵：ictawards@hkcs.org.hk），或瀏覽網址：<http://www.hkcs.org.hk/ictawards/>。